
Ännu en ”social” kontakt för våra äldre försämras. Nämligen matleveranser på 
att få färdiglagad varm mat hem till dörren varje dag. Vård & Omsorg har nu 
bestämt att ta bort detta om några månader. Arian Faily, förvaltn.chef i Vård & 
Omsorg säger att den ”nya” kylda maten som kommer serveras har bättre 
näringsvärde, dessutom blir det billigare än dagens portionspris på 68:- + 
hemkörningsavgift idag 18:-. Vad jag fick höra då jag satt i nämnden V&O förra 
mandatperioden var att näringsvärdena på maten var så bra så vi behövde inte 
ställa högre krav. Alltså stämde inte detta? Förv. chefen säger också att – En 
drivande faktor har handlat om att öka valfriheten, förstärka den egen makten 
och påverka sin vardag bättre. Med den här metoden kan man välja vilken sorts 
mat man vill äta, säger han. Då ställer jag frågan; Har man inte fått göra detta 
innan? Samt – Den här typen av mat har också bättre näringsinnehåll, kylda 
maträtter har högre kvalitet än vad varm mat har. Vad säger alla 
restaurangägare om detta? Kanske bättre de serverar uppvärmd fryst/kyld mat 
till sina gäster? Detta är ett ”socialt avbrott” i ensamheten att någon kommer 
hem varje dag, om så bara för några minuter. Man också uppdatera hur den 
boende mår. Jag vet att leveranserna inte skall (enligt V&O) ses som socialt 
”umgänge”, men tänk på alla de som aldrig får ett besök/samtal. Detta har varit 
en ljusglimt för många. Jag ber nämnden tänka om och då med hjärtat och inte 
med plånboken det ni gör är SKANDALÖST. Jag vill uppmana de som idag köper 
mat via V&O att beställa mat direkt från våra restauranger i Kba, flera kör hem 
nylagad god mat i rikliga portioner till dörren. Blir inte mycket dyrare än 
kommunens kylda små rätter. Bättre att gynna lokala näringsidkare än att 
transportera mat 50 mil innan den når slutkunden. 
 


